
Krystian Ltczak

Radny Rady Miasta Woclawek

Wloclawek, 26.10.202I r.

Sz. P.

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

Zwracam sig z uprzejm4 pro3b4 o informacjg dotyczqc4 mozliwoSci zmiany stanu

nawierzchni ulicy Gniazdowskiego.

Du2e nasilenie ruchu pojazd6w, liczne ubytki w jezdni stanowi4 zagroaenie dla

bezpieczefrstwa dla kieruj4cych pojazdami, jednoczeSnie mog4 by6 prrycryn4 zAaruefr

drogowych i uszkodzenia samochodu. Temat ztniany nawierzchni ulicy Gniazdowskiego byl

poruszany juZ wielokrotnie, zar6wno przez mieszkaric6w, jak i radnych Rady Miasta.

MieliSmy nadziejg, 2e oczekiwane zmiany nast4pi4 w 2021roku. Rozmov{y z mieszkaricami

osiedla wyrainie wskazuj4 na koniecmo66 realizacji w/w zadaria.

Interpelacja skladana na proSbg mieszkaric6w, bqdE wdziqczny za pozytywne

jej rozpatrzeme.

Zal4czntk: fotografie.



'"t;:

' .:;::1

'1"

t\
l:

' 'tl

-.t,



,|-I|
*t: -i
''*,
.B:
ri'

",i .!'

ffi",'ft't4

fjt'r'



$,



...t
il, -_

t
F'

-- l'l'
L'

- ';
;}

'i -.i !' !'.1 -/ .! ,
'!,*

:tl:


